

陳瑞祺(喇沙)書院  
九龍何文田常和街四號  
電話：二七一一八一七五  
傳真：二七六二一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE  
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,  
KOWLOON, HONG KONG.  
TEL : 27118175  
FAX : 27621550

Circular No.: 20043

20<sup>th</sup> January, 2021

Dear Parents/ Guardians,

**Student Support Programmes during Online Classes (Phase 1)**

To help needy students who face challenges during online lessons, the school is going to arrange the first phase of student support programmes at school from 25<sup>th</sup> January to 4<sup>th</sup> February 2021. Details are as follows:

- ❖ S1-S5 students who were frequently absent from online classes have to attend On-campus Online Classes from 25<sup>th</sup> January 2021 to 4<sup>th</sup> February 2021
  - (for S4 – S5) Mondays to Fridays, 7:55 a.m. – 1:20 p.m in Room 224.
  - (for S1 – S3) Mondays to Fridays, 8:10 a.m. – 1:35 p.m. in Room 224.
- ❖ S1-S5 students who habitually failed to finish assignments have to attend Assignment Classes from 25<sup>th</sup> January to 4<sup>th</sup> February 2021
  - Mondays to Fridays, 3:00 p.m. to 5:00 p.m. in Room 224.
- ❖ S1 students who were frequently absent from English Reading Lessons have to attend Supplementary Class on 30<sup>th</sup> January 2021.
  - Saturday, 10:00 a.m. to 12:00 noon in Room 224
- ❖ These support programmes are compulsory and a separate notice will be given to these students.

The above student support programmes will continue by phase in order to help students develop self-regulation. Details of other phases will be provided in due course.

For enquiries, please do not hesitate to contact the General Office at 2711 8175.

Yours faithfully,

Lee Ting Leung  
Principal



陳瑞祺(喇沙)書院  
九龍何文田常和街四號  
電話：二七一—八一七五  
傳真：二七六二一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE  
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,  
KOWLOON, HONG KONG.  
TEL: 27118175  
FAX: 27621550

通告編號：20043

敬啟者：

### 網課期間學生支援計劃(第一期)

為協助在網課期間有需要的學生培養自主學習的能力，學校將分階段安排學生支援計劃。第一期的詳情如下：

- ❖ 中一至中五級經常缺席網課的學生須出席 2021 年 1 月 25 日至 2 月 4 日的在校網課支援班：
  - (中四至中五級) 星期一至星期五上午 7:55 至下午 1:20 / 地點：學校 224 室
  - (中一至中三級) 星期一至星期五上午 8:10 至下午 1:35 / 地點：學校 224 室
- ❖ 中一至中五級慣常欠交習作的學生須出席 2021 年 1 月 25 日至 2 月 4 日的功課支援班：
  - 星期一至星期五下午 3:00 至下午 5:00 / 地點：學校 224 室
- ❖ 中一級經常缺席英文閱讀課的學生須出席 2021 年 1 月 30 日的補課班：
  - 星期六上午 10:00 至正午 12:00 / 地點：學校 224 室
- ❖ 有關學生必須出席以上的支援班，學校將另行發出通告通知。

至於後續支援計劃的安排，學校將適時公佈詳情。

如有疑問，歡迎致電校務處查詢(電話：2711 8175)。

此致  
各家長

二〇二一年一月二十日



陳瑞祺(喇沙)書院校長  
李丁亮 啟